
MV Zon van dat dak af!

1. Het dak boven de centrale hal van Utrecht Centraal is 2,3 hectare groot, toch is er 
op dit dak geen zonnepaneel te vinden. Weet de gemeente waarom hier geen 
zonnepanelen liggen?

2. Deelt de wethouder de mening dat het wenselijk zou zijn op zo’n groot oppervlakte 
centraal in de stad zonnepanelen neer te leggen?

3. Is de wethouder bereid het gesprek aan te gaan met ProRail om alsnog 
zonnepanelen te plaatsen op het dak van Utrecht Centraal?

4. Zijn er nog meer kansen in het stationsgebied voor het plaatsen van 
zonnepanelen?
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